
 

 
 

Dagsorden og referat skolebestyrelsesmøde  
Mødedatoer: 28/8, 27/9, 26/10, 27/11, 9/1, 7/2(med Langsø og Resenbro),4/4, 15/5, 4/6  

Dato: 

7. februar 2024 

Tidspunkt:  

kl. 19.00-21.30 

Sted: Langsøskolen 

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer og ledelsesrepræsentant(er)  

Mødeleder og evt. forplejning: Henriette – OBS Langsøskolen 

serverer kaffe og kage (Lea, Rikke, Casper, Lene) 

Fraværende: Anette, Casper, Tanja, Tine 

Dagsorden  

orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B) 

Tid 

Estimer

et tid til 

punktet 

Uddybning 

 

Formid

ling 

 

Fælles med Langsøskolen og 

Resenbro 19.00-20.30 (inkl 

kaffe og kage) 

 1. Velkomst ved Jakob. Herunder en orientering om busdrift 

2. Indledning til gruppedrøftelse ved Jacob (Skoleleder 

Langsøskolen)  og Jesper (SB-formand i Voel) 

• Hvordan skaber vi den bedst mulige overgang til 7. 

klasse 

• Hvad kan skole, forældre, elever gøre? 

Bilag: Samarbejdsplanen mellem Langsø, Resenbro og 

Voel. Planen er til orientering og er ikke tiltænkt drøftelse på 

mødet. 

Vi havde drøftelser i blandede grupper. Input blev indsrevet 

og vil efterfølgende blive behandlet af bestyrelsesformænd 

og skoleledere og derefter i de enkelte bestyrelser. 

 

Herefter møde i egen 

bestyrelse (vi får et lokale på 

Langsøskolen) 

   

Pkt.1 Godkendelse af 

dagsorden (B) og af 

referat(B) 

5 min Referat udsendt efter sidste møde underskrives. Referatet 

er godkendt online og kan underskrives uden drøftelse. 

Henrik 

Pkt.2 Orientering (O) 

- Fra skoleledelsen 

- Fra øvrige 

medlemmer 

5 min  

Der er indskrevet 26 børn til kommende 1.kl. Det er én 

klasse. Der kan selvfølgelig komme flere til, men for nu 

planlægger vi efter én klasse. 

Tak for hjælpen til forældre med at passe børnene på vores 

pædagogiske fredag. Det har stor betydning for os. 

Mellemtrin har holdt projektuge.Det gik rigtig godt. 

Alle 

 

 

Pkt. 3 Flere børn skal gå i 

skole i lokalområdet 

(D) 

15 min Formål: At drøfte brevet fra skolechefen. 

Mål: At skolebestyrelsen er opmærksomme på processen 

og at vi gør os indledende tanker. 

Henrik 



 

 
 

Bilag: brev fra skolechefen 

Vi havde en overordnet drøftelse og vil følge processen på 

de kommende bestyrelsesmøder. Bestyrelsen så flere 

potentielle faldgruber. Herunder risici ved ”for høj” inklusion 

samt ulemper hvis skoler skal finansiere udgifter til 

eventuelle specialskolepladser i eget budget. 

Pkt. 4. Forældretilfredhedsu

ndersøgelse. 

(D og B) 

30 min Formål: Præsentation af resultatet. 

Mål: Beslutte om undersøgelsens besvarelser skal føre til 

yderligere drøftelser og/eller tiltag. 

Henrik præsenterer resultaterne 

Bilag: Den kommunale rapport om 

forældretilfredhedsundersøgelsen (gældende for alle skoler) 

I kan dykke mere ned i de konkrete tal for Voel Skole her: 

https://sum.dk/indenrigs/kommunal-og-

regionaloekonomi/landsdaekkende-

brugertilfredshedsundersoegelser-

btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo 

Overordnet ser resultaterne af tilfredhedsundersøgelsen 

gode ud. Både på landsplan og i Silkeborg Kommune er der 

et generelt fald i forældretilfredsheden på 0,2 (skala på 1-5) 

fra 2020-2023 i den samlede tilfredhed med skolerne. På 

Voel Skole er der dog ikke en ændring – vi ligger fortsat på 

4,2 (gennemsnittet i Silkeborg er 3,8) Vi drøftede blandt 

andet et fald i tilfredsheden ift. ro i klasserne. 

Tilfredheden med SFO-tilbudet er faldet fra 4,4 til 4,3 i 

samlet tilfredhed. Gennemsnitte er 4,0 i Silkeborg 

kommune. Der var umiddelbart ikke noget særligt at 

bemærke vedr. SFO i resultaterne. 

Undersøgelsen vil også blive behandlet på et kommende 

personalemøde. 

Henrik 

Pkt. 5 Næste møde  5 min Elevrådet deltager og har undersøgt og drøftet elevernes 

holdninger til kostpolitikken blandt andet i klub. 

Arbejdsdag d.3.maj. 

Antimobbestrategi 

Undervisningsministerens nye anbefalinger vedr. skærme i 

skole og fritid skal også på et møde. 

 

Pkt.6 Eventuelt (O) 5 min Forældreforedraget om digital dannelse som vi vil booke via 

Skole iog Forældre trækker lidt ud. De vender tilbage, når 

de har fundet en egnet oplægsholder – først derefter kan vi 

planlægge en dato. 

Trine søger 20.000,- hos friluftsrådet til etablering af bro ved 

søen. Der kræves ikke medfinansiering fra skolen 

Alle 
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